

选配装置 /OPTIONALEQUIPMENT

JWF0123 系列尾纱清除机
SERIES ROVING WASTE OPENER



JWF0123 A尾纱清除机主要用于粗细联系统中，自动清除细纱机使用过的粗纱管上的尾纱及吸附在粘条上的废花，供粗纱机自动生头时直接使用，也可以作为清洁粗纱筒管的机器单独使用。

JWF0123A Roving Waste Opener, mainly used in the cotton thickness joint track, waste will be spinning machine used roving tube yarn tail and adsorbed on the sticker on the automatic clean, directly for the use of roving machine automatic raw head. Also can be used alone as a clean roving bobbin machine.

主要特点 /MAIN ADVANTAGES

- ★ 本机外露件由钢板及铝型材组成，外形美观。
- ★ 单锭控制，结构简单，占地面积小。
- ★ 整机出厂，安装、运输方便。
- ★ 可根据使用厂尾纱剩余情况，调整动程。
- ★ 可根据使用厂设备配置，进行专门设计。
- ★ 具有筛选管装置、毛刷清洁装置、可供用户选用。
- ★ This machine is exposed parts composed of steel and aluminum, beautiful appearance. Single spindle control, simple structure, small floor area.
- ★ Complete machine factory, convenient installation, transportation.
- ★ According to the user the tail yarn surplus situation, adjust the motor process.
- ★ According to the user the factory equipment configuration, to the special design.
- ★ According to the user the factory equipment configuration, to the special design.

主要规格 /SPECIFICATIONS

机型	JWF0123A
锭距(毫米)	137.5、140、150、206.25、210
锭数(锭)	4、6、8、12、16
外形尺寸(不含轨道) (宽×高)(毫米)	860 x 2687(不包含轨道)
筒管尺寸(毫米)	Φ45×445
筒管退绕转速(转/分)	900
升降动程(毫米)	483
导轨上筒管下底面距地面高度(毫米)	2200
功率(千瓦)	3

Model	JWF0123A
Spindle pitch (mm)	137.5、140、150、206.25、210
Number of spindles (ingot)	4、6、8、12、16
Profile dimension(Not include the tracks) (WxH)(mm)	860 x 2687
Tube size (mm)	Φ45×445
Tube unwinding speed (RPM / min)	900
Up and down motor process (mm)	483
Guide tube bottom surface height (mm)	2200
Power(kw)	3